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2024Z02665 

Vragen van het lid Tjeerd de Groot (D66) aan de Minister van Landbouw, 
Natuur en Voedselkwaliteit over de illegale spieringvisserij in de Waddenzee 
(ingezonden 16 februari 2024). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Vissers halen meer dan 20 ton aan «verbo-
den» vis uit Waddenzee»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van het feit dat er in januari van dit jaar al meer dan 23 ton 
spiering uit de Waddenzee is gevist zonder dat daar een natuurvergunning 
voor is afgegeven? 

Vraag 3
Welk gevolg is er gegeven aan de uitspraak die op 6 december 2023 werd 
gedaan door Rechtbank Midden-Nederland, waarin de natuurvergunningen 
voor spieringvisserij op acht locaties in de Waddenzee als niet voldoende 
onderbouwd werden verklaard? Kunt u verklaren hoe het mogelijk is dat op 
deze grote schaal illegaal gevist wordt zonder dat hierop wordt gehand-
haafd?2 

Vraag 4
Bent u bekend met het feit dat garnalenvissers hun netten hebben aangepast 
om op spiering te kunnen vissen? 

Vraag 5
Wat is uw reactie op de uitspraken van de Vogelbescherming dat de 
garnalenvissers een bepaalde vistechniek gebruiken, waardoor er geen sprake 
is van bijvangst maar van bewuste vangst van spiering? 

1 Omrop Fryslan, 12 februari 2024, «Vissers halen meer dan 20 ton aan «verboden» vis uit 
Waddenzee» (https://www.omropfryslan.nl/nl/nieuws/16272888/vissers-halen-meer-dan-20-ton-
aan-verboden-vis-uit-waddenzee

2 Rechtbank Midden-Nederland, 6 december 2023, ECLI:NL:RBMNE:2023:6609
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Vraag 6
Kunt u toezeggen onderzoek te doen naar de gehanteerde vistechnieken op 
de Waddenzee en maatregelen om de bijvangst van spiering zoveel mogelijk 
te beperken? 

Vraag 7
Wat vindt u van het feit dat het Kornwerderzand één van de plekken is waar 
intensief wordt gevist, terwijl dit een gebied een voorgenomen visserijvrije 
zone is? Geldt dit ook nog voor andere gebieden? 

Vraag 8
Welk gevolg is er gegeven aan de beleidsvoornemens om visserij nabij 
vismigratievoorzieningen waaronder stuwcomplexen in de Afsluitdijk aan te 
pakken, zoals staat vermeld in de brief gestuurd op 3 juli 2020 naar aanlei-
ding van de motie van het lid Tjeerd de Groot (Kamerstuk 29 664, nr. 197) uit 
2019?3 

Vraag 9
Kunt u verklaren waarom de visserijvrijezones niet in de loop van 2021 zijn 
ingevoerd, zoals in de brief van 3 juli 2020 was aangekondigd? 

Vraag 10
Kunt u de Kamer informeren over de voortgang van het invoeren van de 
visserijvrije zones die in 2024 plaats zal vinden volgens de brief gestuurd 
door de Minister op 1 maart 2023?4

3 Kamerstuk 29 664, nr. 204
4 Kamerstuk 32 627, nr. 45
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